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§ 130 
Idrottsytor i Annedal - svar på skrivelse från Daniele Fava (FP) 
dnr 01.01/1039/2015. 

 

 
BESLUT 

Som svar på skrivelsen överlämnar nämnden idrottsförvaltningen tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Daniele Fava har i en skrivelse till idrottsnämnden uttryckt oro över bristen på planerade 

idrottsytor i Annedal. 

 

Idrottsförvaltningen konstaterar att det finns ont om kommunal mark i området Annedal, men 

att det sker flera idrottssatsningar i den omedelbara närheten, till exempel på Bällsta IP och 

genom ett privat initiativ kring Solvalla. Förvaltningen är medveten om behovet av idrottsytor 

i hela västerort, och arbetar kontinuerligt med denna fråga. Förvaltningens prioriteringar samt 

placeringar av idrottshallar som ses som möjliga att tillskapa kan utläsas i den långsiktiga 

investeringsplanen. Främst på grund av brist på kommunal mark finns inga idrottsytor i själva 

Annedal inplanerade, men förvaltningen fortsätter arbeta för att förbättra idrottsmöjligheterna 

i hela västerort. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (FP) yrkar bifall till folkpartiets förslag till beslut enligt följande: 

 

förvaltningen får i uppdrag att redovisa för nämnden varför den tidigare planerade 

idrottshallen har utgått ur detaljplanen 

 

därutöver anföra 

 

 

Vi tycker att det är mycket viktigt att se till att idrotten får plats när det kommer till 

planerandet och byggandet av nya stadsdelar. Vi har tidigare sett hur idrotten bortses 

från vid byggandet av nya stadsdelar, exempelvis i Hammarby Sjöstad, och nu verkar 

det tyvärr som att misstaget upprepas i Annedal. Att hänvisa boende till närliggande 

stadsdelar räcker inte. Förvaltningen skriver i sitt svar att någon idrottshall inte beretts 

utrymme i planeringen av Annedalsområdet. Det är märkligt, eftersom det i gällande 

detaljplan för Kv Mattisborgen förutsätts att en idrottshall ska byggas vid den 

befintliga kontorsfastigheten Baltic 8. I den nya detaljplanen finns idrottshallen inte 

längre med. Vi vill att förvaltningen återkommer med svar på varför hallen utgått ur 

detaljplanen. 
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Beslutsgång 
 

 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Daniele Fava (FP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

§ 131 
Förslag på sammanträdestider för idrottsnämnden 2016 
dnr 01.03/1200/2015 
 
BESLUT 
Nämndens sammanträdesdatum för 2016 godkänns enligt redovisat förslag. 

 

Ärendet 
Redovisat förslag till sammanträdesdatum utgår från stadsledningskontorets tidsplan för 

nämndernas arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, uppföljning av budget, 

budgetunderlag samt verksamhetsplan. Förvaltningen har även sökt eftersträva 

samstämmighet med fastighetsnämndens datum. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


